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1  «Εάν υπήρχε αναισθησιολόγος μπορεί να ζούσε»
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-05-2019

Επιφάνεια: 214.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

► ► ΠΟΕΔΗΝ: ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΓΙΑ 57ΧΡΟΝΟ ΑΣΘΕΝΗ ΙΤΑ ΓΡΕΒΕΝΑ

«Εάν υπήρχε αναισθησιολόγος μπορεί να ζούσε»
«ΔΕΝ ΥΠΗΡΧΕ αναισθησιολόγος να τον δι- 
ασωληνώσει και κατέληξε από ανακοπή. Εάν 
υπήρχε αναισθησιολόγος μπορεί να ζούσε ο 
ασθενής», καταγγέλλει π ΠΟΕΔΗΝ αναφερό- 
μενπ στον θάνατο 57χρονου στο νοσοκομείο 
Γρεβενών, τα ξημερώματα της περασμένης 
Παρασκευής. Η διοίκηση απαντά ότι ο άτυχος 
άντρας πέθανε από καρδιολογικά αίτια και δεν 
ζητήθηκε η συνδρομή αναισθησιολόγου.

Στο νοσοκομείο Γρεβενών υπηρετούν δύο 
αναισθησιολόγοι για να καλύπτουν την κα
θημερινή εφημερία και τις τακτικές ανάγκες 
του χειρουργικού τομέα. Ωστόσο, με αυτόν 
τον αριθμό ιατρών οι εφημερίες θεωρούνται 
επισφαλείς και επικίνδυνες για τους ασθενείς, 
γεγονός που έχει επισημανθεί επανειλημμέ
νος από το σωματείο εργαζομένων. «Το νο
σοκομείο μένει ακάλυπτο τουλάχιστον δέκα 
εφημερίες τον μήνα από αναισθησιολόγο.

Διακομίζονται έκτακτα σοβαρά περιστατικά 
με το ΕΚΑΒ και δεν υπάρχει αναισθησιολόγος 
ιατρός να χειρουργηθούν. Αναγκάζονται να 
διακομίζονται σε άλλο νοσοκομείο της περιο
χής με μεγάλο κίνδυνο για τη ζωή τους. Καμία 
προσπάθεια από την κυβέρνηση να καλύψει 
το ζήτημα το οποίο υφίσταται από τον Σεπτέμ
βριο του 2018. Οταν λείπει με άδεια ένας εκ 
των δύο αναισθησιολόγων, η κατάσταση γίνε
ται αφόρητη για τους ασθενείς. Αλλοιώθηκε 
ο δευτεροβάθμιος ρόλος του νοσοκομείου, 
μειώνονται τα χειρουργεία και αυξάνεται ο 
κίνδυνος για τη ζωή των ασθενών οι οποίοι 
χρειάζονται άμεσα χειρουργική αντιμετώπι
ση», τονίζει η ΠΟΕΔΗΝ.

Καταλήγοντας π Ομοσπονδία αναφέρει 
πως «τα ψέματα, ο τσαμπουκάς και η εικονική 
πραγματικότητα δεν συμβάλλουν στην επίλυση 
των προβλημάτων των νοσοκομείων. Χρειά

ζονται επενδύσεις σε ανθρώπινο δυναμικό και 
εξοπλισμό. Η δημόσια υγεία όμως είναι στον 
αυτόματο πιλότο των υπερπλεονασμάτων».

Ο διοικητής του νοσοκομείου Γρεβενών 
Παντελής Αλεξιάδης παραδέχθηκε ότι έχει 
στη διάθεσή του μόνο δύο αναισθησιολόγους 
και πολλές μέρες το νοσοκομείο μένει «ακά
λυπτο». «Εκείνες τις μέρες φροντίζουμε να 
έχουμε ενημερώσει το ΕΚΑΒ και τα γειτονικά 
νοσοκομεία. Τα περιστατικά μεταφέρονται 
είτε στη Κοζάνη, είτε στην Καστοριά. Και 
οι δύο πόλεις απέχουν μόλις 25 λεπτά της 
ώρας», δήλωσε και πρόσθεσε ότι βρίσκονται 
σε εξέλιξη οι διαδικασίες πρόσληψης ακόμη 
δύο αναισθησιολόγων. Για τον άτυχο 57χρο- 
νο υπογράμμισε ότι ήρθε με καρδιολογικό 
πρόβλημα και ο γιατρός που τον εξέτασε δεν 
ζήτησε καν τη συνδρομή αναισθησιολόγου.

ΑΓΓΕΛΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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1  Απίστευτη καταγγελία από την ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-05-2019

Επιφάνεια: 451.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Απίστευτη καταγγελία από την ΠΟΕΔΗΝ
"Ασθενής πέθανε επειδή δεν υπήρχε αναισθησιολόγος 
να τον διασωληνώσει" στο Γενικό Νοσοκομείο Γρεβενών

Η
 έλλειψη αναισθησιολόγου 

πιθανόν να κόστισε τη ζω
ή ενός 57χρονου ο οποί
ος διακομίστηκε με δύ
σπνοια το βράδυ της πε

ρασμένης Πέμπτης, σύμφωνα με την 
καταγγελία της Πανελλήνιας Ομο

σπονδίας Εργαζομένων Δημόσιων Νο
σοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ).
Όπως καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ:
"Δεν υπήρχε αναισθησιολόγος να τον 

διασωληνώσει και κατέληξε από ανα
κοπή. Εάν υπήρχε αναισθησιολόγος 
μπορεί να ζούσε ο ασθενής" επισημαί
νει η ΠΟΕΔΗΝ, στην ανακοίνωσή της. 
Το πρόβλημα με τους αναισθησιολό- 
γους τείνει να είναι "χρόνιο" σε πολλά 
νοσοκομεία. Στο νοσοκομείο Γρεβε- 
νών υπηρετούν δύο Αναισθησιολόγοι 
για να καλύπτουν την καθημερινή ε
φημερία και τις τακτικές ανάγκες του 
χειρουργικού τομέα. Ωστόσο, με αυ
τόν τον αριθμό ιατρών οι εφημερίες 
θεωρούνται επισφαλείς και επικίνδυ
νες για τους ασθενείς, γεγονός που έ
χει επισημανθεί επανειλημμένως από 
το Σωματείο Εργαζομένων.
"Το Νοσοκομείο μένει ακάλυπτο του
λάχιστον 10 εφημερίες το μήνα από Α- 
ναισθησιολόγο. Διακομίζονται έκτακτα 
σοβαρά περιστατικά με το ΕΚΑΒ και 
δεν υπάρχει Αναισθησιολόγος ιατρός 
να χειρουργηθούν. Αναγκάζονται να 
διακομίζονται σε άλλο Νοσοκομείο 
της περιοχής με μεγάλο κίνδυνο για 
τη ζωή τους. Καμία προσπάθεια από 
την κυβέρνηση να καλύψει το ζήτημα 
το οποίο υφίσταται από το Σεπτέμβριο 
του 2018. Όταν λείπει με άδεια ένας 
εκ των δύο αναισθησιολόγων η κατά

σταση γίνεται αφόρητη για τους ασθε
νείς. Αλλοιώθηκε ο δευτεροβάθμιος 
ρόλος του Νοσοκομείου, μειώνονται 
τα χειρουργεία και αυξάνεται ο κίνδυ
νος για τη ζωή των Ασθενών οι οποίοι 
χρειάζονται άμεσα χειρουργική αντι
μετώπιση" τονίζει η ΠΟΕΔΗΝ σε ανα
κοίνωσή της.
Σύμφωνα με τους εργαζόμενους, αυ
τή η κατάσταση έχει συνέπεια:
- την αύξηση του αριθμού των παρα
πομπών και διακομιδών ασθενών που 
θα μπορούσαν να αντιμετωπισθούν 
στο Νοσοκομείο,
- τη διακομιδή βαρέων πασχόντων υ
πό επισφαλείς συνθήκες με αυξημέ
νη επικινδυνότητα για τη ζωή των α
σθενών,
- την αδυναμία αντιμετώπισης βαρέων 
πασχόντων που χρήζουν άμεση αντι
μετώπιση στο Τμήμα Επειγόντων Πε
ριστατικών από ιατρό Αναισθησιολόγο
- την μείωση του αριθμού των τακτι
κών χειρουργείων.
"Παρά τη γνωστοποίηση του θέματος 
στην 3η ΥΠΕ και τις επανειλημμένες - 
φιλότιμες προσπάθειες του Διοικητή 
του Νοσοκομείου για την αντιμετώπι
ση του θέματος, καμία λύση δεν βρέ
θηκε στο χρονικό διάστημα των 10 μη
νών", αναφέρουν οι εργαζόμενοι και 
συνεχίζουν στην καταγγελία τους:
"Τα ψέματα, ο τσαμπουκάς και η εικο
νική πραγματικότητα δεν συμβάλλουν 
στην επίλυση των προβλημάτων των 
Νοσοκομείων. Χρειάζονται επενδύσεις 
σε ανθρώπινο δυναμικό και εξοπλι
σμό. Η Δημόσια Υγεία όμως είναι στον 
αυτόματο πιλότο των υπερπλεονα- 
σμάτων" καταλήγει η ανακοίνωση.
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1  Νεκρός λόγω έλλειψης προσωπικού
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-05-2019

Επιφάνεια: 97.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Νεκρός λόγω
έλλειψης
προσωπικού
Μπορεί η ηγεσία του υπουργεί
ου Υγείας να εξαγγέλλει εδώ και 
τέσσερα χρόνια χιλιάδες προσλή
ψεις ιατρικού προσωπικού, ωστό
σο η πραγματικότητα τη διαψεύδει. 
Απόδειξη, ότι άλλος ένας ασθενής 
απεβίωσε σε δημόσιο νοσοκομείο 
επειδή δεν υπήρχε αναισθησιολό- 
γος για να τον διαοωληνώσει.

Το νέο περιστατικό συνέβη την 
Πέμπτη 23 Μαΐου στο Νοσοκομείο 
Γρεβενών και θύμα της υποστελέ- 
χωσης ήταν ένας 57χρονος άν- 
δρας που διακομίστηκε με ασθενο
φόρο υπό ανακοπή και δύσπνοια.

«Εάν υπήρχε αναισθησιολό- 
γος, θα σωζόταν. Το νοσοκομείο 
λειτουργεί 20 ημέρες τον μήνα χω
ρίς αναισθησιολόγο, από τον Σε
πτέμβριο του 2018, και φυσικά οι 
δύο αναισθησιολόγοι που υπάρ
χουν δεν επαρκούν» καταγγέλλει 
η ΠΟΕΔΗΝ. Μόλιςτην περασμένη 
Δευτέρα το Σωματείο Εργαζομέ- 
νωντου Νοσοκομείου Γρεβενών, η 
Νοσοκομειακή Επιτροπή και το Επι
στημονικό Συμβούλιο απέστειλαν 
έγγραφο στην ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας και σε όλους τους αρ
μοδίους τονίζοντας όη οι εφημερί
ες του θεραπευτηρίου είναι «επι- 
αφαλείς και επικίνδυνες».
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1  Ξεψύχησε 57xpovos από έλλειψη γιατρού!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-05-2019

Επιφάνεια: 416.24 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ξεψύχησε 57xpovos από έλλι
«Εάν υπήρχε αναισθησιολόγοε στο 

Νοσοκομείο Γρεβενών θα σωζόταν 
ο άνθρωποε» καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ

Ρεπορτάζ
Ρττα Mend
nnela@dimokratianews.gr

πορεί η ηγεσία 
του υπουργεί
ου Υγείας να 
εξαγγέλλει τα 
τελευταία τέσ

σερα χρόνια χιλιάδες προ
σλήψεις ιατρικού προσωπι
κού, ωστόσο η σκληρή πραγ
ματικότητα που βιώνουν οι 
ασθενείς τη διαψεύδει οι- 
κτρά. Απόδειξη, το γεγονός 
ότι άλλος ένας 
ασθενής απεβί- 
ωσε σε δημόσιο 
νοσοκομείο, χω
ρίς να του δο
θεί η ευκαιρία 
να παλέψει για 
τη ζωή του, γιατί 
δεν υπήρχε αναι- 
σθησιολόγος για 
να τον διασωλη- 
νώσει.

Το νέο πε
ριστατικό έγινε 
την Πέμπτη 23 
Μαΐου στο Νο
σοκομείο Γρεβε
νών και θύμα της 
ένδειας και της 
υποστελέχωσης 
του θεραπευτη
ρίου ήταν ένας 
57χρονος άν- 
δρας ο οποίος δι
ακομίστηκε με το 
ΕΚΑΒ με ανακο
πή και δύσπνοια.

«Εάν υπήρ
χε αναισθησι- 
ολόγος, θα σω
ζόταν ο άνθρω
πος. Το νοσοκο
μείο λειτουργεί 
20 ημέρες τον 
μήνα χωρίς αναισθησιολόγο 
από τον Σεπτέμβριο του 2018 
και, φυσικά, οι δύο αναισθη- 
σιολόγοι που υπάρχουν δεν 
επαρκούν» καταγγέλλει σε 
χθεσινή της ανακοίνωση η 
Πανελλήνια Ομοσπονδία Ερ
γαζομένων Δημόσιων Νοσο
κομείων (ΠΟΕΔΗΝ).

Να σημειωθεί ότι την πε
ρασμένη Δευτέρα 27 Μαΐου 
το Σωματείο Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου Γρεβενών, 
η Νοσοκομειακή Επιτροπή

Η ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας: Ανδρεας Ξανθός 
και Παύλος Πολάκης

Καμία λύση δεν 
βρέθηκε μέσα 
σε 10 μήνες! 

Μόνο παχιά λόγια 
για προσλήψεις

και το Επιστημονικό Συμβού
λιο απέστειλαν έγγραφο στην 
ηγεσία του υπουργείου Υγεί
ας και σε όλους τους αρμοδί
ους τονίζοντας ότι οι εφημε
ρίες του θεραπευτηρίου είναι 
επισφαλείς και επικίνδυνες.

«Είμαστε στη δυσάρεστη 
θέση να σας γνωστοποιήσου
με τη δεινή θέση την οποία 
βρίσκεται το Γενικό Νοσοκο
μείο Γρεβενών από τον Σε
πτέμβριο 2018, λόγω ελλείψε- 
ως ιατρού αναισθησιολόγου, 
με συνέπεια οι εφημερίες να 

είναι επισφαλείς 
και επικίνδυνες. 
Στο Νοσοκο
μείο υπηρετούν 
δυο μόνιμοι ια
τροί αναισθησιο- 
λόγοι, που καλύ
πτουν τις τακτι
κές ανάγκες του 
χειρουργικού 
τομέα καθώς και 
20 εφημερίες τον 
μήνα. Κατά συνέ
πεια, τις υπόλοι
πες ημέρες εφη
μερεύει χωρίς 
αναισθησιολόγο. 
Παρά τη γνωστο
ποίηση του θέ
ματος στην 3η 
ΥΠΕ και πς φιλό
τιμες προσπάθει
ες του Διοικητή 
του Νοσοκομεί
ου για την αντι
μετώπιση του θέ
ματος, καμία λύ
ση δεν βρέθηκε 
στο χρονικό διά
στημα των 10 μη
νών» αναφέρουν.

Να σημειω
θεί ότι το εν λόγω 
νοσοκομείο εξυ

πηρετεί το Κατάστημα Κράτη
σης Φελλίου καθώς και αξι
οσημείωτο αριθμό προσφύ
γων, με αυξημένες υγειονο
μικές ανάγκες.

Συνεπώς υπάρχει αδυ
ναμία αντιμετώπισης βαρέ- 
ως πασχόντων που χρήζουν 
άμεσης αντιμετώπισης στο 
Τμήμα Επειγόντων Περιστα
τικών από ιατρό αναισθησιο- 
λόγο, ενώ αναπόφευκτα έχει 
μειωθεί και ο αριθμός των τα
κτικών χειρουργείων.
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1  Ξεψύχησε 57xpovos από έλλειψη γιατρού!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-05-2019

gium γιατρού!
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1  Γύφτοι έσπασαν τα ιατρεία στα Μέγαρα
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-05-2019

Επιφάνεια: 588.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ολοκληρωτική , 
καταστροφή· Κλωτσά 
χτύπαγεμε τιςκαρεκι 
ό,τι έβριακεμηροατα

Τίποτα δεν γλίτωσε από την 
καταστροφική μανία του Ρομά. 
Τρόμος για ιατρούς και νοσηλευτές...

Ποιος θα πληρώσει άραγε 
για τον απινιδωτή 20.000 
ευρώ που καταστράφηκε;

Γύφτοι έσπασαν τα
ιατρεία στα Μέγαρα
Την ώρα που ασχολούμαστε
όλοι με τα ψηφοδέλτια των
κομμάτων και το εκλογικό
αποτέλεσμα, ούτε στα... ψιλά
δεν πέρασε η είδηση ότι ένας
και μόνο Ρομά έσπασε τα πάντα
στο παθολογικό ιατρείο στο
ΒΑυχό Μεγάρων, για ασήμαντη
αφορμή.

Ε
κείνο που προκαλεί ακόμη μεγαλύτερη 
αγανάκτηση, ωστόσο, είναι ότι 
«κυνηγήθηκαν» όσοι ανέφεραν το γεγονός 
στα social media, κατηγορήθηκαν για 
ρατσισμό, ενώ άλλοι λασπολόγοι ανέφεραν ότι 
σκοπός τους ήταν να «προκαλέσουν ζημιά στην 

εκλογική διαδικασία».
0 Ρομά έσπασε μέσα στο κτίριο ό,τι βρήκε μπροστά 

του, μεταξύ αυτών κι έναν απινιδωτή αξίας 20.000 
ευρώ, ενώ βγαίνοντας στην αυλή τσάκισε κι ένα 
αυτοκίνητο ενός γιατρού, ζητώντας να... τον 
συλλάβουν. Η Αστυνομία ήρθε, ο Ρομά συνελήφθη, 
αλλά επειδή κανένας δεν έκανε μήνυση, αφέθηκε λίγο 
αργότερα ελεύθερος, παρά τις καταγγελίες της 
ΠΟΕΔΗΝ.

Ο δήμαρχος Μεγάρων, Δημήτρης Σταμούλης, 
αναφέρει ότι τα επεισόδια στο Κέντρο Υγείας του 
Βλυχού, είναι πολύ συχνά, με τους Ρομά να τα σπάνε 
και να κάνουν φασαρίες, καθώς δεν υπάρχει φύλαξη. 
Οι «σεκιούριτι» που κάποτε φύλαγαν το κτίριο και 
κάπως μετριάζονταν τα περιστατικά βίας, έχουν 
καταργηθεί και το μόνο που μπορεί να κάνει ο δήμος 
είναι να μιλά συχνά με την Αστυνομία για να 
πηγαίνουν περιπολίες ανδρών και μοτοσυκλετιστών 
της ΔΙΑΣ συχνά πυκνά έξω και γύρω από τις κτιριακές 
εγκαταστάσεις του Κέντρου Υγείας, κάτι που δεν είναι

εφικτό κάθε μέρα.
Η παράνοια έχει χτυπήσει «κόκκινο» επί 

διακυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, αποθρασύνοντας όχι μόνο 
τους Ρομά, αλλά και τους προστάτες τους, που 
προσπορίζουν πολιτικά οφέλη (αδύναμα να νοθεύσουν 
το εκλογικό αποτέλεσμα, όπως απεδείχθη εκ των 
υστέρων) με αποτέλεσμα, κάποιοι να νομίζουν ότι είναι 
υπεράνω του νόμου και να κάνουν ό,τι γουστάρουν, να 
τραμπουκίζουν, να πυροβολούν στον αέρα, να σπάνε 
και να προπηλακίζουν κόσμο.

Ο φόβος έχει εδραιωθεί στα Μέγαρα και όπου 
υπάρχουν καταυλισμοί Ρομά, αν και δεν μπορεί κανείς 
να ισχυριστεί ότι όλοι είναι ίδιοι ή ότι όλοι έχουν 
έφεση σε παράνομες πράξεις ή συμπεριφορές, αλλά 
το σπάσιμο του ιατρείου στο Βλυχό και η καταστροφή 
ακριβών μηχανημάτων τα οποία δύσκολα θ’ 
αντικατασταθούν από το χρεοκοπημένο σύστημα 
υγείας, είναι π σταγόνα που ξεχείλισε το ποτήρι. Χώρια 
τον τρόμο που έζησαν οι γιατροί και οι νοσηλευτές οι 
οποίοι είναι εντελώς απροστάτευτοι απέναντι στον 
κάθε τραμπούκο.

Το «κανάκεμα» από τον ΣΥΡΙΖΑ για να κερδπθούν 
μερικές ψήφοι, καταγγέλλουν οι ίδιοι οι Ρομά των 
Μεγάρων, όχι μόνο στον δήμο, αλλά και στους 
υποψήφιους της περιοχής, όπου δήθεν 
εκπροσωπούνται από κάποια κα Δπμητρίου η οποία 
περιέφερε την ιδιότητά της ως δήθεν εκπρόσωπος 
των καταυλισμών. Ντόπιοι, ωστόσο, καταγγέλλουν ότι 
οι περισσότεροι «κάτοικοι» των καταυλισμών στα 
Μέγαρα, είναι Ρουμάνοι, Βούλγαροι ή άλλες εθνότητες 
και άρα, δεν μπορούν να ψηφίσουν, οπότε ποιους 
ακριβώς εκπροσωπεί αυτή η κυρία;

Ακόμη και οι ίδιοι οι Ρομά, κατήγγειλαν τη δράση 
της, επισημαίνοντας ότι είναι από την Αγία Βαρβάρα 
και όχι από τη δική τους περιοχή και ότι ουδέποτε της 
επέτρεψαν ή ρωτήθηκαν οι ίδιοι αν θέλουν να τους 
εκπροσωπήσει οπουδήποτε. «Μας θέλουν μόνο την 
ημέρα των εκλογών, όπου πριν μας τάζουν διάφορα 
ανταλλάγματα, αλλά μετά σιωπή», καταγγέλλει ο 
Κώστας Λιακόπουλος πρόεδρος του Δ.Σ. του τοπικού 
συνδέσμου «Άγιος Χριστόφορος».
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1  ΑΣΧΗΜΑ ΜΠΛΕΓΜΕΝΟΣ σε ληστεία 5.000.000!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,5,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
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Επιφάνεια: 2414.49 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

15872,00
14530,32

11997,00 15872,00

Την ζέρειε Πολάκη; Εταιρεία φάντασμα με τζίρο 4.500 € το 2014,
κάνει ασύλληπτο τζίρο το 2018 σε αναλώσιμα νοσοκομείων 
αρπάζοντο$ oAous xous δημόσιοι^ διαγωνισμοί^

ΑΣΧΗΜΑ ΜΠΛΕΓΜΕΝΟΣ 
σε ληστεία 5.000.000!
«Νταβαιζιλίκι» σε αμαρτωλό φαγοπότι ατο «Γ. Γεννήματος» 
Στο Δ.Σ. ο υπουργός είχε οιορίσει και τον... δίγαμο γιατρό ms Χαλκίδας!
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31-05-2019

Στο Δ.Σ. ο Πολάκηδ είχε διορίσει και τον... δίναυο νιατοό ins XaXKi6as!

Το μεγάλο φαγοπότι στο «Γ. Γένναματάε» κοι το 
ερωτήματα για τον «αμείλικτο και αδέκαστο» υπουργό
Τώρα που το καθεστώ$
των μπολσεβίκων 
καταρρέει/ ανοίγουν τα
στόματα και έρχονται
στην επιφάνεια 
καταγγελίεε και στοιχεία
για ooBapes υποθέσει
σκανδάλων πολλών 
εκατομμυρίων σε oXous
Tous τομείβ. Και δεν
αναφερόμαστε μόνο
σε αυτά που έχουν 
απασχολήσει μέχρι τώρα
την επικαιράτητα/ αλλά
και σε πολλά άλλα τα
οποία παραμένουν είτε
άγνωστα είτε θαμμένα...
f νας από τους χώρους που έχει γίνει

της... κακομοίρας όλα αυτά τα χρό
νια -όπως φυσικά και τα προηγού- 

Lh· μένα- είναι της Υγείας και συγκεκρι
μένα των δημόσιων νοσοκομείων. Οι λαμο- 
γιές ήταν στην ημερήσια διάταξη. Και επειδή 
πολιτικός προϊστάμενος στον τομέα των 
νοσοκομείων είναι, ως αναπληρωτής υπουρ
γός Υγείας, ο γνωστός... μάγκας, Παύλος 
Πολάκης, το πράγμα αποκτά μεγαλύτερο 
ενδιαφέρον. Ο «Παυλάρας», που μας το έπαι
ζε ηθικός και αμόλυντος, θα πρέπει πλέον, 
τουλάχιστον, να απαντήσει σε μια σειρά από 
κρίσιμα και δύσκολα ερωτήματα.

Για αρχή, να δώσει απαντήσεις και 
μετά θα φανεί ποιες είναι οι ευθύνες του, 
πού υπάρχει η προσωπική εμπλοκή του 
και τι πρέπει να γίνει με την περίπτωσή 
του...

Ξεκινώντας λοιπόν τις αποκαλύψεις, πάμε 
σήμερα στο γενικό νοσοκομείο «Γεώργιος 
Γεννηματάς» που είναι και ένα από τα μεγαλύ
τερα της πρωτεύουσας αλλά και της χώρας.

Εκεί έχει τοποθετηθεί από το 2016, με 
την υπογραφή του Πολάκη, διοικητής ο 
αναισθησιολόγος Βασίλης Κεκερής.

0 κύριος ήταν μια «μεταγραφή» από την 
καραμανλική πτέρυγα της Ν.Δ., αφού προη
γουμένως είχε διοριστεί το 2005 -επί υπουρ
γίας Νικήτα Κακλαμάνη!- πρόεδρος του ΕΚΑΒ, 
ενώ στη συνέχεια έγινε προϊστάμενος Ιατρι
κής Υπηρεσίας στον αερολιμένα «Ελευθέριος

Βενιζέλος» και μέλος της Ομάδας Διαχείρισης 
Κρίσεων του υπουργείου Υγείας. Κατά και
ρούς, στο μεγάλο αυτό νοσοκομείο έχουν 
γίνει διάφορες «ομορφιές» πολλών... εκατομ
μυρίων!

Ο koXXiitos του 
«Παυλάρα»

0 Β. Κεκερής, που έγινε κολλητός του 
Πολάκη, εξελίχθηκε κατ’ αρχάς και σε... μαθη
τή του, αφού -όπως λένε οι πληροφορίες από 
το εσωτερικό του νοσοκομείου στη διάρκεια 
αυτής της τριετίας- έχει εξαπολύσει κυνηγητό 
σε ό,τι δεν του αρέσει, με τις ΕΔΕ που έχει 
διατάξει να φτάνουν σχεδόν τις 130! Έχουν 
γίνει και ορισμένες δημόσιες καταγγελίες σε 
βάρος του για διώξεις και καθαίρεση στελε
χών του νοσοκομείου, αλλά -όπως προκύ
πτει- η κατάσταση είναι πολύ πιο σοβαρή απ> 
ό,τι μπορούσε να βγει προς τα έξω, λόγω του 
κλίματος φόβου και της συμπεριφοράς που 
επικρατούσε, μέχρι τώρα.

Ο δίγαμο5 ··· npaKTOpas 
ms ΚΥΠ!

Ένα από τα... ωραία στο «Γ. Γεννηματάς» 
είναι μάλιστα ότι στις 27 Απριλίου 2017 με 
υπογραφή του Πολάκη είχε διοριστεί αχ; μέλος 
στο Διοικητικό Συμβούλιο του νοσοκομείου και 
ο καρδιολόγος, ο οποίος λίγο καιρό μετά 
«πρωταγωνίστησε» στον σάλο που προκλήθη- 
κε λόγω των καταγγελιών ότι ήταν «δίγαμος» 
και ότι το έπαιζε... μυστικός πράκτορας της 
ΕΥΠ. Τον είχε βγάλει στη... σέντρα η ερωμένη 
του, μηνύοντάς τον ότι της έκανε fake γάμο 
στο δημαρχείο της Χαλκίδας, αν και τελικά 
αθωώθηκε. Πριν τον βάλει στο Δ.Σ. του «Γ. Γεν
νηματάς», μάλιστα, ο Πολάκης το 2016 με 
απόφασή του είχε αναγνωρίσει το Ευγενίδειο 
Θεραπευτήριο ως Κέντρο Εμφύτευσης βημα
τοδοτών και απινιδωτών. Και ένας από τους

δύο γιατρούς που ανέλαβαν τη λειτουργία του 
ήταν ο... δίγαμος. Τόσο καλά! Όλα αυτά, όμως, 
είναι πταίσματα μπροστά στα υπόλοιπα! Ποια 
είναι αυτά; Ας τα δούμε σε πρώτη φάση με τη 
μορφή ερωτημάτων στα οποία περιμένουμε με 
ενδιαφέρον τις απαντήσεις...

Έχουμε, λοιπόν, και λέμε:
■ Είναι αλήθεια ότι μία εταιρεία, που προ
μηθεύει με υλικά χειρουργείου το νοσοκομείο, 
ενώ τη διετία 2014-2015 είχε τζίρο μόλις 
4.553 ευρώ, το 2017 και το 2018 έφτασε 
κοντά στα 5.000.000 ευρώ; Και συγκεκριμέ
να, μόνο για το 2017 είχε τζίρο 2.283.046,28 
ευρώ; Είναι αυτή η εταιρεία η ENTHESYS 
ΜΟΝ/ΠΗ ΙΚΕ;
■ Και πώς μπορούν να το δικαιολογή
σουν αυτό, από τα ψίχουλα στα εκατομμύ
ρια, τόσο ο διοικητής όσο και ο Πολάκης ο 
οποίος προσπαθεί να πείσει κατά τα λοιπά ότι 
έβαλε τέλος στο «πάρτι» στη δημόσια υγεία 
και στα νοσοκομεία;
■ Είναι, επίσης, αλήθεια ότι και με μια δεύ
τερη εταιρεία, που προμηθεύει και αυτή με 
υλικά το νοσοκομείο, συνέβη κατά ανάλογο;

Είχε για χρόνια σταθερό κύκλο εργασιών στο 
νοσοκομείο αυτό που κυμαίνονταν γύρω στο 
1.500.000 ευρώ και ενδεικτικά το 2015 ήταν 
στο ποσό του 1.693.486 ευρώ; Είναι αλήθεια 
ότι ο τζίρος αυτός, όμως, έφτασε το... αμαρ
τωλό 2017 στα 4.700.00 ευρώ και το 2018 
στα 3.500.00 ευρώ; Είναι η εταιρεία αυτή η 
MEDICARE HELLAS Α.Ε;

Και βεθαίωβ αυτή η 
εκτόξευση των δαπανών, 
δημιουργεί κι άλλα 
ερωτήματα:
■ Αυξηθήκαν κατά κάποιον... μαγικό τρόπο οι 
κλίνες του νοσοκομείου, ώστε να αυξηθούν 
και οι ανάγκες; Απ’ όσο ξέρουμε, όχι.
■ Αυξηθήκαν τόσο πολύ τα χειρουργεία, ώστε 
να χρειάζονται περισσότερα υλικά; Απ> όσο 
ξέρουμε, όχι.
■ Αυξήθηκε ο μέσος όρος νοσηλείας; Απ> όσο 
ξέρουμε, όχι.

Ποιος θα απαντήσει, λοιπόν, πού πήγαν 
όλα αυτά τα εκατομμύρια;

Συνέχεια στη σελ. 14

Η κυρία np0s6pos ms ΕΙΝΑΠ, ακούει;
Ε

κτός από την υπουργάρα και τον διοικητή, δεν έπρεπε να έχει ασχοληθεί με το θέμα 
και η ΕΙΝΑΠ; Δεν έχει άποψη η πρόεδρός της, Ματίνα. Παγώνη, η οποία αν και 
«γαλάζια» συνδικαλίστρια, επιδεικνύει όλα αυτά τα χρόνια μια άκρως περίεργη και 

παθητική στάση απέναντι στους κατσαηλιάδες του ΣΥΡΙΖΑ και στον χώρο της Υγείας; 
Μήπως η γυναίκα δεν προλαβαίνει επειδή ασχολείται με την... έγκριση και διανομή 
εκατοντάδων ερευνητικών ιατρικών προγραμμάτων; Εδώ, θα πει κάποιος, είχε τηρήσει 
περίεργη στάση, παρά κάποιες δηλώσεις'-πυροτεχνήματα που είχε κάνει ως εκπρόσω
πος του Πανελληνίου Ιατρικού Συλλόγου στο Κεντρικό Πειθαρχικό Συμβούλιο, στο 
θέμα της απόδοσης των ευθυνών στην αναισθησιολόγο - εξαδέλφη του Πολάκη για 
τον θάνατο της μικρής Μελίνας στην Κρητη πριν από τρία χρόνια, με τα... ψιλοθέματα 
αυτά θα ασχολείται; Ίσως...

Και κάτι τελευταίο, προς το παρόν: Είναι αλήθεια ότι ο διοικητής όρισε ολόκληρη 
δικηγορική εταιρεία ως συμβούλους του σε νομικά θέματα τη στιγμή που το νοσοκομείο 
έχει ήδη τρεις δικηγόρους; Και ποιες είναι οι αμοιβές της εταιρείας αυτής;
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τον αναπληρωτή υπουργό Yyeios! «Έξω οι εργολά
η διαπλοκή», ernes στα νοσοκομεία. Μαζί σου! Αλλά πρέπει να απαντήσει...

Τι συμβαίνει Πολάκη με ία αναλώσιμα;
Ιέρεκ την εταιρεία ENTHESYS Μονοπρόσωπη/ΙΚΕ;

ΕΤΑΙΡΕΙΑ
14530,32

800529S4S15872,00
ENTHESYS
ENTHESYS 800529548

υνητικα

rioXXes popes έχουμε
ακούσει από τον
Παύλο Πολάκη να
μιλάει για διαπλοκή
στα νοσοκομεία/ για 
εργολάΒουδ, για «πάρτι»
που τελείωσαν επί ΓΥΡΙΖΑ
κ.ο.κ. Μπορεί να έχει
και δίκιο» Μπορεί η
δουλειά του στα
νοσοκομεία να
είναι τέλεια. Λέμε
τώρα...

Οι αποφάσεις από τη 
Διαύγεια για έργα που έχει 
πάρει η ENTHESYS ΜΟΝ/ΠΗ 
ΙΚΕ στο νοσοκομείο «Γ.
Γ εννηματάς»...

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΔΙΟΙΚΗΣΗ 1ης Υ,ΠΕ. ΑΤΤΙΚΗΣ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
Δ/ΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΟΡΓΑΝΩΣΗΣ
& ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ
Τοχ. Διεύθυνση :
Πληροφορίες: Ζ. Φράγκου 
Τηλέφωνο:
Fax : 213 20 10 419

ΑΠΟΦΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΗ

ΘΕΜΑ: Προμήθεια υγειονομικού υλικού συνολικής δαπάνης 34.414,96 €

Ωστόσο, το κάθε νόμισμα έχι 
δύο πλευρές. Στην άλλη 
πλευρά του τεράστιου έργου 
που έχει κάνει ο τεράστιος 
Παύλος Πολάκης, 
ενδεχομένως να υπάρχουν και] 
γκρίζες ζώνες. Μαύρες ζώνες 
για να είμαστε πιο ακριβείς, 
καθώς καθημερινά στο 
«Μακελειό» φτάνουν καταγγελίες 
για τα... έργα και τις ημέρες του 
στην Υγεία.
Χθες, έφτασε στα γραφεία της 
εφημερίδας μια σοβαρή -κατά την| 
άποψή μας- καταγγελία, για όλα 
τα... περίεργα που συμβαίνουν στο 
νοσοκομείο «Γ. Γεννηματάς». Αμέσως, η 
εφημερίδα την κοινοποίησε στην ΠΟΕΔΗΝ, 
με τη διοίκησή της να επισημαίνει πως θα 
«ψάξει» το θέμα, όπως άλλωστε ανέφερε ο 
ίδιος ο πρόεδρος, Μιχάλης Γιαννακός...
Πάμε στο... ψητό. Σύμφωνα με την 
καταγγελία, στο συγκεκριμένο νοσοκομείο 
δρα μια συγκεκριμένη εταιρεία, η ENTHESYS 
ΜΟΝ/ΠΗ ΙΚΕ η οποία από το 2015 έως 
σήμερα... πλούτισε. Τουλάχιστον έτσι 
δείχνουν τα «νούμερα»!

Αλήθεια, τη γνωρίζει ο Παύλος 
Πολάκης;'Εχει κάποια... σχέση μαζί 
της; Γνωρίζει τους ιδιοκτήτες;
Η συγκεκριμένη εταιρεία, σύμφωνα με την 
καταγγελία, το 2014 είχε τζίρο 4.553 ευρώ, 
έφτασε το 2017 και το 2018 κοντά στα 
5.000.000 ευρώ! Το 2017, σύμφωνα με την 
καταγγελία, φέρεται να είχε τζίρο 
2.283.046,28 ευρώ! Με ακρίβεια, δηλαδή... 
Πράγματι, η εταιρεία, που λέει ότι έχει έδρα 
στην οδό Ευήνου 7 (σ.α: δεν τη λες και... 
τεράστια εταιρεία, αφού βρίσκεται σε ένα...

οία αν ENTHESYS και την
του ΦΠΑ, οπό την εταιρεία 

ομένου του____ πινακο:^^νπα^Γ,νακο

uyaovop*» u*“j> *θην1
ΑΦΜ

8005295*8_ΑΞΙΑ
15872,00

ΠΑΙΜ»
rpNTHESYS ------

ENTHESYSΚΩΔΙΚΟΣ Ei- I ---------~----- S00529548

Η... πόρτα της 
εταιρείας, που κάνει 
-σύμφωνα με την 
καταγγελία- τζίρο 
μέχρι 5 εκατ. ευρώ. 
Οι γείτονες δεν την

0707412601J FNTHESY511997,00 800529548
S00529548

γΙΟΕΚΑΟΕΤΗΡΛί m------- -
'8 : ENTHESYSKiS5oi5iS5«^070740»0lj®£=2

ΣΥΝΔΕΤΙΚΟ
3321,96

έτους3224,00; 0707413001 Υπηρεσίας, οικονομικού
προϋπολογισμού τηςΣΥΝΟΛΟ 34.414,9 TOU

παρούσα Απόφαση
Η δοπάνη που προκολϋΊ01 ο00 ΤΓ|ν 

2016-

ΟΠΟ τον

Την Προμήθοο υγειονομικού υλικού συνολικής δαπάνης 
διάθεση των εν λόγω υλικών στο ΓΝΑ Γ.ΓΈΝΝΗΜΑΤΑΣ ΑΘΗ

Όμενου του ΦΠΑ, απο την εταιρεία ENTHESYS 
Αναλυτικά στον παρακάτω πίνακα:

και την

ΚΩΔΙΚΟΣ El· 
ΔΟΥΣ ΑΦΜΠΕΡΙΓΡΑΦΗ

ΚΑΘΕΤΗΡΑΣ ΗΛΕΚΤΡ/ΓΙΑΣ ΙΟΠΟΛΙΚΟΣ 
ΜΕΤΑΒΑΛΛΟΜΕΝΗΣ ΚΑΜΠΥΛΟΤΗΤΑΣ0707408401

8005295480707412601 ΚΑΘΕΤΗΡΑΣ ΚΑΤΑΛΥΣΗΣ ΨΥΧΟΜΕΝΟΥ ΑΚΡΟΥ
9052,00

0707412901 ΑΥΤΟΚΟΛΛΗΤΟ ΗΛΕΚΤΡΟΔΙΟ
9052,00ΑΥΤΟΚΟΛΛΗΤΟ ΗΛΕΚΤΡΟΔΙΟ S005295480707412901
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i του προϋπολογισμού της Υπηρεσίας οικονομικού έτουςΗ δαπάνη που προκαλειται απο την πορουσο Απόφαση θα κ 
2016. από τον

έχει πάρει έργα από το «Γ. Γεννηματάς», αλλά 
και από άλλα νοσοκομεία. Εκτός, εάν η 
εταιρεία έχει και... δίδυμο αδερφάκι. 
Σύμφωνα με την καταγγελία, υπάρχουν και 
άλλες εταιρείες που φέρονται να... πλούτισαν 
επί ΣΥΡΙΖΑ... Θα επανέλθουμε...
Και εδώ τίθενται 
ορισμένα ερωτήματα, 
εφόσον ισχύουν αυτά τα 
νούμερα...
Ί. Αυξήθηκαν κατά... 
μαγικό τρόπο οι κλίνες 
του Νοσοκομείου;
2. Αυξήθηκαν τα 
χειρουργεία, μιας και 
οι παραπάνω εταιρείες 
φέρνουν υλικά 
χειρουργείου;
3. Αυξήθηκε ο Μ.Ο. 
νοσηλείας;
4. Η ΕΙΝΑΠ, γνωρίζει;
Γνωρίζει κάτι και η 
κυρία Ματίνα Παγώνη,

Πήγαμε να δούμε 
πού στεγάζεται 
π εταιρεία. Στο 
στενοσόκακο, 
πίσω από τον 

Πύργο των 
Αθηνών, οι 

γείτονε5 λένε:
«Φαντάσματα ναι, 

άνθρωποι όχι»

α μάλιο
ιατρικά προγράμματα;
5. Το «Γ. Γεννηματάς» έχει επιλέξει μια 
συγκεκριμένη δικηγορική ομάδα, για να 
τρέχει όλα τα θέματα; Παρακάμφθηκαν 
κάποιοι άλλοι δικηγόροι;
Ποιος είναι ο διοικητής

του «Γ. Γεννηματάς», 
Βαοίλης Κεκερής;
Στο τέλος αφήσαμε τον 
διοικητή του νοσοκομείου 
«Γεννηματάς», τον Βασίλη 
Κεκερή, ο οποίος έχει 
απασχολήσει στο παρελθόν 
πολλάκις τα ΜΜΕ με διάφορες 
υποθέσεις...
Ειδικότερα, για εκείνον έχουν 
ειπωθεί αρκετά, με τον ίδιο 
πολλές φορές να μην απαντάει, 
ενώ σε κάποιες άλλες 
περιπτώσεις να λέει πως θα 
προσφύγει στη Δικαιοσύνη, 
καθώς φέρεται να βρίσκεται σε 
«πόλεμο» με την Πανελλήνια

Συνομοσπονδία Νοσηλευτών ΕΣΥ...
Πιο συγκεκριμένα, για τον διοικητή 
έχουν γραφτεί μεταξύ άλλων τα 
εξής:
■Ότι διορίστηκε στο «Γ. Γεννηματάς» με 
«εντολή» του φίλου του, όπως λένε, Παύλου 
Πολάκη.
■ Τον έχουν χαρακτηρίσει και ως 
«άνθρωπο» του Νικήτα Κακλαμάνη.
Σύμφωνα με το ΦΕΚ με αριθμό Φύλλου 216 
και ημερομηνία 1 Σεπτεμβρίου 2005 επί των 
ημερών του Νικήτα Κακλαμάνη, διορίστηκε 
πρόεδρος στο ΕΚΑΒ!
- ·στην «καραμανλική» Δεξιά στην οποία 
έχει κάνει ανοίγματα από την αρχή ο Αλέξης 
Τσίπρας. Στην τοποθέτησή του στη διοίκηση 
του νοσοκομείου, είχε πει «ναι» και το κόμμα 
του Πάνου Κομμένου, οι ΑΝΕΛ.
■ Πρόσφατα δέχθηκε έντονη κριτική από 
την Πανελλήνια Συνομοσπονδία 
Νοσηλευτών ΕΣΥ (ΠΑΣΥΝΟ- ΕΣΥ) για την 
απομάκρυνση της μέχρι πρότινος 
Προϊσταμένης Νοσηλευτικής Διεύθυνσης του 
νοσοκομείου «Γ. Γεννηματάς».
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Καταγγελίες αναγνωστών
Λάβαμε τις παρακάτω επισιολες-καταγγελίες στο info@makeIeio.gr και στο fax: 215-5259220 
και τις παραθέτουμε αυτούσιες χωρίς λογοκρισία και παρεμβάσεις

Κραυγή απόγνωσικ ίων κατοίκων
«Ούτε ένας 
εφημερευων γιατρός 
στις Σπέτσες!»

Σ
τις Σπέτσες δεν πρέπει να αρρωστήσεις!» είχαμε γράψει εδώ και τρεις 
μήνες στην εφημερίδα μας, καθώς το νησί έχει μείνει χωρίς γιατρούς, 
ενόψει μάλιστα και καλοκαιρινής-τουριστικής περιόδου.

Όπως και τότε, έτσι και τώρα, οι κάτοικοι καταγγέλλουν ότι όχι 
απλά δεν έχει γίνει τίποτα στο νησί -το οποίο δεν απέχει πολύ από την Αθήνα- 
αλλά προειδοποιούν πως η καλοκαιρινή περίοδος, η οποία έχει ήδη ξεκινήσει, θα 
τους βρει χωρίς έναν εφημερεύονται Σύμφωνα με τους καταγγέλλοντες κατοί
κους, τον έναν από τους τρεις εναηομείναντες γιατρούς τον στέλνουν και για εφη
μερίες στο Κρανίδι κι έτσι στο πολυιατρείο των Σπετσών, υπάρχει έλλειψη. Το πρό
βλημα, όπως λένε, υφίσταται από το 2015. Στο κοσμοπολίτικο κατά τ’ άλλα νησί 
δεν υπάρχει ούτε ένας εφημερεύων γιατρός. «Τι φταίνε οι κάτοικοι και οι τουρί
στες;» .καταγγέλλουν. Και παρά το γεγονός ότι οι Σπέτσες είναι μόλις μια ώρα σχε
δόν από την πρωτεύουσα, τον χειμώνα οι κάτοικοι ζουν λες και βρίσκονται σε 
ακριτικό νησί, καθώς πολλές φορές, λόγω καιρικών συνθηκών, αδυνατούν να με
τακινηθούν έστω και στο Κρανίδι.

«Πέθανε ασθενής επειδή δεν 
υπήρχε αναισθησιολόγος!»

Π
έθανε 57χρονος στο νοσοκομείο Γρεβε- 
νών... επειδή δεν υπήρχε αναισθησιολό- 
γος, υποστηρίζει η ΠΟΕΔΗΝ. Τονίζει ότι 
όλο το νοσοκομείο έχει μόλις δύο αναι- 
σθπσιολόγους, παραμένει δηλαδή ακάλυπτο για 
τουλάχιστον 10 εφημερίες. Ο ασθενής πέθανε 

από καρδιολογικά αίτια Δεν χρειαζόταν η βοή
θεια αναισθπσιολόγου, απάντησε ωστόσο ο δι
οικητής του νοσοκομείου. Ο κ. Παντελής Αλεξι- 
άδης παραδέχθηκε την έλλειψη αναισθησιολό- 
γων, διευκρίνισε όμως ότι έχουν δρομολογηθεί 
προσλήψεις.

Η καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ
«Δεν υπήρχε αναισθησιολόγος να τον διασω- 

ληνώσει και κατέληξε από ανακοπή. Εάν υπήρχε 
αναισθησιολόγος μπορέί να ζούσε ο ασθενής. 
Το πρόβλημα με τους αναισθησιολόγους τείνει 
να είναι «χρόνιο» σε πολλά νοσοκομεία. Στο νο
σοκομείο Γρεβενών υπηρετούν δύο αναισθησι- 
ολόγοι για να καλύπτουν την καθημερινή εφη
μερία και τις τακτικές ανάγκες του χειρουργικού

τομέα. Ωστόσο, με αυτόν τον αριθμό ιατρών οι 
εφημερίες θεωρούνται επισφαλείς και επικίνδυ
νες για τους ασθενείς, γεγονός που έχει επιση- 
μανθεί επανειλημμένως από το Σωματείο Εργα
ζομένων.

Το νοσοκομείο μένει ακάλυπτο τουλάχιστον 
10 εφημερίες τον μήνα από αναισθπσιολόγο. 
Διακομίζονται έκτακτα σοβαρά περιστατικά με 
το ΕΚΑΒ και δεν υπάρχει αναισθησιολόγος ια
τρός να χειρουργηθούν. Αναγκάζονται να διακο
μίζονται σε άλλο νοσοκομείο της περιοχής με 
μεγάλο κίνδυνο για τη ζωή τους. Καμία προσπά
θεια από την κυβέρνηση να καλύψει το ζήτημα 
το οποίο υφίσταται από τον Σεπτέμβριο του 
2018. Όταν λείπει με άδεια ένας εκ των δύο 
αναισθησιολόγων, η κατάσταση γίνεται αφό
ρητη για τους ασθενείς. Αλλοιώθηκε ο δευτερο
βάθμιος ρόλος του νοσοκομείου, μειώνονται τα 
χειρουργεία και αυξάνεται ο κίνδυνος για τη 
ζωή των ασθενών οι οποίοι χρειάζονται άμεσα 
χειρουργική αντιμετώπιση».
ΠΟΕΔΗΝ

«Πήρε και τα πούρα του... Στην υγειά των κορόιδων». 
Αναγνώστης

«26 εργαζόμενοι στον δρόμο κύριε Νίκα!»

Σ
ε καταγγελία εναντίον της απερχόμενης Δημοτικής Αρχής προχώρησε το Σωματείο Εργαζομένων στη ΔΕΥΑ 
Καλαμάτας, με αφορμή την απόλυση 26 συμβασιούχων εργαζομένων της. Ειδικότερα, σε σχετική ανακοίνωση

αναφέρονται τα εξής: ___________________________________ _
«Η απερχόμενη διοίκηση του Δ.Σ. της ΔΕΥΑΚ, της Δημοτικής Αρ

χής του κυρίου Νίκα, χωρίς καμία ευαισθησία προχωρά σε απόλυση 26 
συμβασιούχων εργαζομένων. Το Σωματείο, διά της νομικής εκπροσώπου 
του, κατέθεσε τεκμηριωμένη νομική κάλυψη για την παραμονή των εργα
ζομένων και τη μετατροπή των συμβάσεων ορισμένου χρόνου σε αορί
στου. Οι εργαζόμενοι με κινητοποίηση κατά την ώρα που ήταν προγραμ
ματισμένη συνεδρίαση του Δ.Σ. δεν επέτρεψαν να πραγματοποιηθεί το 
Δ.Σ., αποκλείοντας το κτίριο όπου θα γινόταν η συνεδρίαση. Οι σύμβου
λοι διά της νομικής τους εκπροσώπησης αγνόησαν τη νομιμότητα της συ
νεδρίασης, εν αγνοία του εκπροσώπου των εργαζομένων, μέλους του Δ.Σ. 
της ΔΕΥΑΚ, και κάτω από δένδρο με σκιά αποφάσισαν παράνομα την 
έγκριση του έκτακτου θέματος σε προεκλογική περίοδο: Κεντρικός συλ- 
λεκτήρας ζώνη 1 Καλαμάτας, έγκριση μελέτης και τευχών δημοπράτησπς, 
κατάρτιση όρων διακήρυξης. Φυσικά, θα υπάρξει καταγγελία στην απο
κεντρωμένη για προσβολή της συγκεκριμένης μη νόμιμης απόφασης».
Σωματείο Εργαζομένων στη ΔΕΥΑ Καλαμάτας
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